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Pangad on Uks vaheseid sektoreid, mis on suutnud keerulisel majandusperioodil saiJitada vOi
isegi suurendada oma kasumlikkust. Seetöttu on asjakohane, et nad annavad suurema panuse
flhiskondljke huvede rahastamisse, eriti ajal, mu paijud teised sektorid ja uhiskonna liikmed on
raskustes. Te olete varasemalt nii meedias kui ka Riigikogu infotunnis raalcinud valitsuse ja
pankade vahel sOlmitud kokkuleppest pankade Ulikasumite maksustamise kohta. Sellest
tulenevalt soovin saada taiendavat teavet ja selgitusi, mis aitaks paremini mOista valitsuse ja
pankade vahelise kokkuleppe praktilist möju fling edasist majanduspoliitilist strateegiat.

Eeltoodust tulenevalt palume Teil vastavalt Riigikogu too- ja kodukorra seaduse paragrahvile
139 vastata jargmistele kusimustele:

1. Kuidas on pankadega sOlmitud kokkulepet seni taidetud? Kas on olemas konkreetseid
tOendeid vOi andmeid, mis kinnitavad, et pankadelt laekuvad summad on vastavuses
kokkulepitud tingimustega?

2. Milline on seni olnud kokkuleppe möju riigieelarve tuludele? Kas oodatud taiendavad 80
miljonit eurot 2024. aastal ja 42 miljonit eurot 2025. aastal on reaalselt laekumas?

3. Millised on valitsuse plaanid seoses pankade maksustamisega pärast kokkuleppe
lOppemist? Kas on kavas sarnaseid kokkuleppeid solmida ka teiste sektoritega?

Lugupidamisega

Riigikogu Iiikmed:
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